
 

 

Protokoll styrelsemöte SKKF Region Nord 2017-08-22 

Styrelsemötet hölls i St Örjans församling, Örjansgården 

Närvarande 

Ronny Hägglöf 

Jan Lenman 

Lars Pohjanen 

Reino Raitala 

Peter Lundberg 

Stig Bergström 

Rickard Lundmark 

Roland Johansson 

§1. Ordförande hälsade alla välkomna till mötet. 

§2. Datum för kyrkogårdsdagen ändras till 10/10 2017. Hålls på Malmgården, 

Hortlax församling 

Kyrkogårdsdagen skall innehålla 2 teman.  

Tidschema: 

09,00 – 09,30 Anmälan inkl. kaffe/te  

09,30 – 11,30 Tema ”Sommar, ettåriga blommor” 

11,30 – 12,15 Lunch 

12,15 – 13,30 Visning kyrkogård och askgravlund 

13,30 -  16,00 Tema ”Trädkontroll på kyrkogård” inkl. kaffe/te 

Avgiften för SKKF medlemmar är 500:-, ej medlem 650:- 

Inbjudan skickas ut under vecka 37. 

Lägst antal deltagare ät 20 st och max antal deltagare är 70 st. 

Ansvariga Peter, Stig och Roland 

§3. ”Byskedagen”  för kanslipersonal blir tisdagen den 21/11 3017.  

Lokal är Broselsgården i Byske. 

Tidschema: 10,00 – 15,00 inkl. lunch, kaffe/te. 

Avgiften för SKKF medlemmar är 500:-, ej medlem 650:- 

Inbjudan skickas ut i mitten av oktober. 

Ansvarig är Ronny Hägglöf 

§4. Peter, Reino och Lars informerade från SKKF:s möte i Örebro 

bl.a om Järfällas hemsida, kistsänkare och promemorian från kyrkostyrelsen. 

Överlag mycket positiva till konferensen. 

 



 

 

 

§5. SKKF:s svar på promemorian mailas ut av ordförande. 

 

Ronny Holm från SKKF har besökt Skellefteå för diskussion med kommunen 

om ett ev. hålla SKKF:s stora konferens i Skellefteå framledes. Ordförande 

framförde viss besvikelse över att SKKF ej kontaktat församlingarna innan 

besöket. 

 

Styrelsen enades om att målsättningen är att ha SKKF:s möte i Skellefteå 

år 2021. 

 

Ordförande informerade om regeln om max lyft på 15 kg/person vid 

kistsänkning. 

 

Rickard åker till rikskonferensen i Köpenhamn 6 – 8 september 2017. 

Information från Rickard vid vårt nästa möte. 

 

Ordförande informerade om att inget möte med biskopen bokat. Beslöts att 

avvakta med möte tills nya biskopen är installerad. 

 

Stig tog upp frågan om faktureringen av legokremering måste göras. Lars 

informerade att för närvarande måste legokremeringen faktureras. 

Vid nästa möte diskuterar vi om en ev. motion till SKKF att kremeringsavgiften 

tas bort och kostnaden ska ingå i clearingen. 

§6. Nästa möte blir den 5 december 2017 i St Örjans församling, Örjansgården 

Punkter att ta upp 

- Information från utbildningen i Hortlax 

- Information om utbildningen i Byske 

- Information från Rikskonferensen i Köpenhamn 

- Motion till SKKF 

- Årsmötet 

 

Sekreterare 

 

Roland Johansson 

 


